
 
 
Höstens första möte var årsmötet med besök av 
distriktspresident Ylva Hjert-Åstenius. Ylva började 
med att berätta lite om sig själv, fortsatte sedan 
med information från Svenska Inner Wheel rådets 
möte i Rosersberg. 
 
Ett stort problem som togs upp på detta möte var 
hur skall Inner Wheel undvika att fler klubbar läggs 
ner. En handlingsplan presenterades i punktform. 
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Efter informationen från 
distriktspresidenten hölls vårt 
sedvanliga årsmöte. Alla 
punkterna på dagordningen 
klubbades igenom kvickt och lätt. 
 
Mer information kommer i 
månadsbrevet för oktober. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


